
 

 

Referat til bestyrelsesmøde i Hviding IF 
Mandag, den 23. oktober 2017 kl. 19:00 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat  

3. Siden sidst / Bordet rundt 

Ditte: Senior badminton har ikke haft mulighed for at leje alle baner ud, i den første time, fra 

kl.18-19.00, derfor har Senior fodbold overtaget den time i stedet. Træningstiden i 

badminton fra 19.00-21.00, er fuldt booket.  

Linedance har ikke så mange tilmeldte, der kommer et opslag for at promoverer 

idrætsgrenen, via facebook. 

Opslag på vintersport skal opsættes af alle udvalg i uge 33 fremadrettet, hjemmeside samt 

facebook.  Basketball Henrik henvender sig til Kim, da der ikke er nogen tilmeldte endnu, 

derfor en status på holdet og dets fremtid, også med muligheden for at KAC kan leje hallen 

ud til anden side. 

Jan fortæller der har været flere tilbudsgiver på projektet ”multibane”, et nyt oplæg /tilbud 

på multibanen, med flere muligheder afventes stadig, hvorefter der vil blive foretaget en 

endelig beslutning på hvilket tilbud der er mest passende til HIF Hviding (der mangler stadig 

de sidste sponsor, for at nå helt i mål med multibanen.) 

Referat sendes to dage efter mødet. Dagsorden kommer fremadrettet, en uge før mødet. 

Liste på udvalgsmedlemmer sendes til Ditte, så der kan sendes en invitation til ud vedr. 

Sponsorfest. Ditte sender den tidligere liste rundt. 

4. Økonomi 

5. Byfest 2018   

• Hvad gør vi herfra? Der bliver sendt en liste på gode forslag til udvalget, samt 

forventer vi en drejebog og et budget, d. 1 dec.  2017  

• Liste på hvem der er behjælpelig til byfesten. 

• Hvad er målet med denne byfest? Vi forventer min. 20.000 i DB. 



• Karina vil deltager i det næste  

• møde, som udvalget skal afholde. – fokus på status. 

6. Eventuelt 

 

Mandag d. 4. december 2017 kl. 19.30 


